



# CHELADE

## Polymeric Rust Converter

Stabilizes & Envelopes Rust, Converting into a Paint-able Surface

- CHEMICALLY CONVERTS RUST
- MINIMAL SURFACE PREPARATION
- EXCELLENT PRIMER
- REDUCES LABOR
- STOPS RUST IN ONE EASY STEP
- EASY TO APPLY WITH BRUSH OR ROLLER

### FEATURES AND BENEFITS

- Chemically converts existing rust on surfaces into a black polymeric protective barrier that is moisture-free and is resistant to oxidation and deterioration.
- Ready-to-use formula does not require sandblasting, grinding or scraping before application and does not leave rust behind that can lead to corrosion under new paint layers.
- An excellent primer and produces a protective barrier on surfaces that can then be directly painted over without further surface preparation.
- Water-based formula means easy clean-up of applicators.
- Extended shelf life and can be stored up to one year and still work effectively.



### AREAS OF USE

- Cooling Towers
- Pipes & Valves
- Storage Tanks
- Heavy Machinery
- Equipment & Components
- Bridges & Fencing
- Walkways & Stairs
- Boiler Room
- Pumps
- Ships & Boats
- Marine Equipment
- Any Other Rusted Surfaces

### TECHNICAL DATA

<b>COVERAGE</b>	1-liter covers up to 12m <sup>2</sup>
<b>MAXIMUM USE TEMP (ONCE CURED)</b>	120°C maintained; 150°C intermittent

Note: CHELADE dries to a tack-free surface within 30-minutes. For outdoor and maximum indoor performance, apply a top-coat. Allow at least 24-hours before applying a top-coat; allow to cure for 3-7 days before top-coating in humid conditions.

\*Consult the label for complete directions and precautions before using this product.

For more Technical Data, please refer to Safty Data Sheet of the product.

**NCH AUSTRALIA PTY. LTD.** (ABN 19 000 609 316)  
5-9 Ralph Street, Alexandria, NSW 2015  
**T** +61 2 9669 0260 **F** +61 2 9693 1562 [www.nchaustralia.com](http://www.nchaustralia.com)  
©NCH Corporation 2016

To re-order, call +61 2 9669 0260 [www.nchaustralia.com](http://www.nchaustralia.com)





# CHELADE

## 銹蝕轉化劑

穩定並包覆銹蝕處，轉換成可油漆表面

- 用化學方式轉化銹蝕
- 最小表面初步處理
- 最佳底漆
- 減少人力
- 防銹輕鬆，一步到位
- 可輕鬆用刷子或滾輪

### 特徵及優點

- 用化學方式，將表面銹蝕轉化成黑色聚合物保護層，不含水分，抗氧化、抗劣化。
- 現成配方，施用前不需噴砂處理、磨光或刮除；使用後，也不會在新油漆層下方生銹，造成腐蝕。
- 最佳底漆，在表面產生保護層，然後可以直接在其上油漆，不需進一步做表面處理。
- 水性配方，塗抹器可輕易清除。
- 保存期限長，可存放長達一年，仍可發揮效力。

### 適用範圍

- 冷卻塔
- 管線和閘門
- 儲槽
- 重機械
- 設備及組件
- 橋梁及柵欄
- 走道、樓梯
- 鍋爐室
- 幫浦
- 船舶
- 航海設備
- 任何其他銹蝕表面



### 技術資料

- \* 使用本產品前，請先詳閱標籤上的完整指示和注意事項。
- \* 如需更多的資訊，可參考安全資料表。

涵蓋面積

1公升可涵蓋達12平方公尺

最高使用溫度  
(一旦硬化時)

120°C持續；150°C間斷

註

在不黏表面上，CHELADE在30分鐘內可乾透。如於室外和欲達成最大室內成效，可上面漆。至少需經過24小時乾燥後，再上面漆。如在潮濕環境下，允許3~7天乾燥後再上面漆。